
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2023-03-13 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson, Kenneth Kall (KK), Niclas Werneskog (NW), Tobias Lindstedt (TL) och Stellan 
Ahnström (SA) 

  
§  1  

Klubbens ordförande Göran Runesson hälsade välkommen till verksamhetsårets 
första styrelsemöte samt öppnade detsamma. 

 

Inledning 

§  2  
Förslaget till dagordning godkändes.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Kenneth Kall och Fredrik Mathsson. 

 
Justering 

 
§  4  

Mötet beslutade att för verksamhetsåret 2023 återvälja Margareta Kempe till 
kassör, Rohnny Andersson till sekreterare samt Fredrik Mathsson till vice ordförande. 

Styrelsen beslöt att hålla styrelsemöten den 17/4, 22/5, 21/8, 18/9, 23/10 och 
20/11. Samtliga möten startar kl. 19.00 i Lillsjöstugan. 

 

Konstituering 
 
Möten 

 

§  5  
Föregående möte hölls i december. Protokollet är godkänt. Studium av detta vi-

sade att de flesta av punkterna skulle komma upp även på kvällens möte. 
 

Föregående möte 

§  6  
Inkomna skrivelser:  

a/ Inbjudan till Smålands OF:s årsmöte i Vrigstad 1 mars. SmOF:s årsmöte 
b/ Inbjudan till IP Skogenföreningens årsmöte i Tranås den 6 mars. IP Skogen 
c/ Inbjudan till Orientering Smålands årsmöte i Eksjö den 15 mars. Orientering Småland 
d/ Inbjudan till deltagande i Nässjö Kärleksparad den 16 september. Kärleksparad 
e/ Information från Kultur- & Fritid Nässjö kommun om regler och krav för att kunna 

söka och tilldelas kommunala bidrag. Nytt fr.o.m. i år är bl.a. krav på deltagande 
i två föreläsningar med minst två personer varje gång. 

Bidragskrav 

f/ Brev från Ungdomsutvecklare Sandra Sjövall Nässjö kommun med önskemål om 
en träff med föreningen angående samarbete. 

 Styrelsen beslutade att uppdra åt GR att kontakta Sandra och komma överens 
om en träff där han beskriver klubbens verksamhet och situation och hör vad 
kommunen har för mål med sin nya satsning. 

Ungdomsutveckling 

g/ Garantiintyg värmepump gällande fem år. Garanti värmepump 
h/ Information om att det finns möjlighet till bidrag från Postkodstiftelsen. Målet är 

att stödja nya aktiviteter i närområden som ökar välbefinnande och hälsa. 
Bidrag Postkod 

i/ Information från Nässjö kommun om att nytt återvinningssystem kommer att 
börja att användas fr.o.m. 1 mars i år. Resultatet blir tömning varannan vecka av 
en tunna med dubbla fack, en för matrester i en brun papperspåse och en för 
övrigt avfall i valfri plastpåse. 

Återvinning 

h/ Samhällsföreningen inbjöd till deltagande från samhällets föreningar vid dess 
årsmöte där bl.a. ersättningen till den nedlagda fritidsgården skulle presenteras. 
Tyvärr deltog ingen från klubben. 

  

Samhällsförenings 
årsmöte 

§  7  
Avgående skrivelser:  

a/ Klubbens synpunkter på förslaget till ny Översiktsplan över Forserums Samhälle 
insänd till Nässjö kommun. 

Översiktsplan 

b/ RA har skrivit ihop klubbens historia och sänt till Forserums Hembygdsförening 
efter önskemål från dem som bidrag till i ny bok om samhällets föreningar.  

Klubbens historia 



c/ Ansökan om administrations- och driftsbidrag till Nässjö kommun. Driftkostnaden 
under år 2022 var ca 90 000 kr. Får vi bidrag i lika hög utsträckning som tidigare 
år så bör det innebära ca 70 000 kr i bidrag i år. Vi är berättigade till el-stöd från 
staten vilket vi kan söka senare. Hur det påverkar det kommunala bidraget är det 
ingen som vet ännu. 

 Ingen ansökan om investeringsbidrag för byte av snöskoter gjordes då behovet 
inte sågs som akut. Denna bidragstyp kan sökas två gånger per år men med 
bara en ansökan per förening varje gång. Nästa ansökningstillfälle är tidigast 12 
april med beslut 1 september. 

Bidragsansökan 

d/ Information till samarbetsklubbarklubbar om vår nya hemsidesadress. Info ny hemsida 
e/ Information till styrelse och anläggningskommitté om energiförbrukning med till-

hörande kostnader de senaste åren inkl. år 2022. 
 

Energi 

§  8  
Rapporter:  

a/ SA informerade om att anläggningskommittén inte haft något planeringsmöte för 
året ännu. Sedan tidigare är beslutat att tre fönster ska bytas för ca 35 000 kr 
samt insättning av en ytterligare men betydligt mindre varmvattenberedare för 
ca 12 000 kr. Oklarhet rådde om den senare verkligen är beställd av Forserums 
Rör. SA får kontrollera detta. Observationer under 2022 visade på behov av un-
derhåll på klubbstugan och dess omgivningar. Kostnaden för detta gissades till 
15 000 kr. Värmepumpen är redan utbytt till en kostnad av ca 27 000 kr. Totalt 
innebär detta underhållskostnader på ca 90 000 kr under året. Investeringsbi-
drag för fönsterbytet ska sökas senast den 21 april med beslut ca 15 september. 

Anläggning 

b/ GR och TL framförde att det trots allt skulle vara bra med två skotrar för att sköta 
spårningen av skidspår. Tyvärr har kostnaden för att köpa en bättre begagnad 
skoter stigit till 40–45 000 kr sedan förr året. Om vi ska försöka få kommunalt 
bidrag för detta så är nästa möjliga tillfälle 1 februari 2024 med ansökan tidigast 
troligen i december i år. 

Skidor 

c/ RA rapporterade att orienteringssektionen bara har ett arrangemang i år. Det är 
en veteran-OL den 23 augusti, preliminärt vid grusgropen i Aplakulla. Höglands-
OL bad vi vid höstens zon-möte att få ett viloår för vilket accepterades. Sektionen 
har också accepterat att ansvara för utsättning och underhåll av kontroller (check-
points) till arrangemanget av Hitta-Ut. 

Orientering 

d/ MK och KK informerade om att tipspromenaderna startade föregående söndag 
och omfattar totalt 10 tillfällen på våren. Arrangemanget återkommer i höst men 
start och antal tillfällen bestäms senare.  

 Naturpass ska också anordnas med start i april. Området för aktiviteten är i år 
norr om samhället men på en 50 000-delskarta. 

Motion 

e/ Kommunens OL-klubbar har haft kartmöte i Nässjö. Detta främst för att ge re-
kommendation till kommunen om fördelning av bidrag till kartritning. Det finns 
sedan länge avvikelser mellan tilldelade anslag och utförda kartprojekt hos klub-
barna som inte reglerats. 

Kartmöte 

f/ Pär Jansson Kultur & Fritid Nässjö kommun ringde RA i mitten av januari och med-
delade att han inom 2–3 veckor skulle kalla till en träff angående elljusspåret i 
Forserum. Detta efter bl.a. en träff med Samhällsföreningen och hört deras syn-
punkter. Löftet hölls inte men ett nytt löfte om möte gavs vid föreläsningen om 
Ortorexi den 6:e mars. 

Elljusspår 

g/ Belysningen på elljusspåret lagades vid årsskiftet efter initiativ av Viktor Josefsson. 
Kommunen tog hela kostnaden som bedöms till 10–15 000 kr. 

Lagning elljusspår 

h/ Nästa steg i planeringen av O-Ringen 2025 är inledd med att tillsätta funktionärer. 
Klubben bör starta inventering av tillgängliga medhjälpare för att kunna bedöma 
vad vi kan hjälpa till med och omfattningen.  

O-Ringen 2025 

i/ GR och RA har deltog på den första föreläsningen som var obligatorisk närvaro 
på från Nässjö kommuns sida. Det gällde Ortorexi d.v.s. onormal mängd fysisk 
träning kombinerat med extremt urval av matintag. Detta leder till brist på de 

Ortorexi 



näringsämnen kroppen behöver för att kunna fungera och nå förbättringar av 
träning. 

 
§  9  

Vår kassör redovisade det ekonomiska läget. Sedan verksamhetsårets början har 
klubbens tillgångar sjunkit med ca 76 000 kr. Detta främst för att bytet av värmepump 
har betalats och liksom många dyra elräkningar. Inga andra större oförutsedda ut-
gifter har uppkommit. Bortsett från värmepumpen så är detta ett ganska normalt 
ekonomiskt läge fram tills vi får de kommunala bidragen senast i maj samt intäkter 
från tipspromenaderna. 

 

Ekonomi 

§ 10  
Till nya medlemmar invaldes Peter Svenlid och Johan Hakkarainen. 
 

Nya medlemmar 

§ 11  
Mötet kunde bara konstatera att inget gick att behandla om befintligt elljusspår, 

ny belysning och nytt elljusspår förrän vi haft mötet med Pär Jansson enligt ovan. 
 

Elljusspår 

§ 12  
På mötet i december var det enda som beslutades beträffande motionsaktiviteten 

Hitta Ut att vi upplät ett kartområde till arrangemanget. Eventuellt kunde vi ombesörja 
kontrollutsättning och utdelning av kartor till hushållen. Däremot åtog vi oss inte att 
sälja reklamplatser. Medan vår klubb har mötesmässigt låg aktivitet mellan sista sty-
relsemötet på hösten och första mötet efter årsmötet, så fortskred Hitt Ut-projektet i 
en rasande fart med möten och beslut. Någon från klubben var tvungen att delta så 
RA tog på sig rollen. Utan beslut från klubben så har RA lovat att klubben sätter ut 
check-points och delar ut kartorna i Forserum. RA har vidare valt platser för kontrol-
lerna och lämnat kartunderlag för detta till projektledningen.  

Ett första utkast till karta har levererats vilken visades. Det mesta av arrangörsma-
terielen har kommit och finns i Nässjö. De färdigtryckta kartorna kommer vecka 16 
(17–21 april) och dessa ska delas ut vecka 17 (22–28 april). Check-pointsen ska sättas 
ut 28–30 april och 1 maj öppnas möjligheten att registrera besökta kontroller av del-
tagarna. RA organiserar utdelandet (ca 900 hushåll) och alla i styrelse, sektioner och 
kommittéer förväntas hjälpa till. Styrelsen accepterade vad RA utlovat. 

 

Hitta Ut 

§ 13  
Övriga frågor:  

a/ MK hade en fundering på att klubben borde ha en ytterligare person som i nödfall 
kan/har befogenhet att sköta klubbens ekonomi digitalt i Sparbankens system 
som vi anlitar. Mötet instämde och lösning ska bestämmas framöver. 

 RA framförde att han också funderat på hur föreningen inte ska mista sin tillgång 
till sina värdefulla digitala dokument om RA inte är tillgänglig. En lösning som har 
uppstått sedan vi skaffade en ny hemsida, är den förvaringsplats vi hyr hos 
One.com. Den består av flera möjligheter så förutom hemsidan så finns en lag-
ringsplats för filer. Där finns redan i dag klubbens fotosamling, bildspel, resultat, 
gamla Inblick m.m. som man når från hemsidan. Där kan också andra filer för-
varas som aktuell OCAD-fil till Jeppa Stall, medlemsmatrikel m.m. RA har redan 
påbörjat uppbyggnaden och ska göra en beskrivning av hur man når innehållet 
samt dela ut en inloggning till någon i föreningen som styrelsen utser.  

Ekonomibehörighet 
 
 
Digitala dokument 

  
  
                        Vid protokollet: 
 

 Justeras: 
        Rohnny Andersson 

 
Kenneth Kall                          Fredrik Mathsson 


